
Møde afholdt ved  
 
 
Næste møde ved  

Sara – Fanningers alle 6 - onsdag 03.06.2015 Kl 19:30 
 
 
Peter - Stages Allé 20 - Onsdag 26.08.2015 kl. 19:30 

Dagsorden: 
1. Opsamling fra sidste 

bestyrelsesmøde 

Cykelsti på engen - Kommunen vedligeholder jf. e-mail fra d. 
27/4-2015 fra Esbjerg Kommune.  
 
Asfaltrenovering V/Henrik (Tornums Alle/Asfaltplan for 
området). Henrik havde ikke fået hørt asfaltfirma og pris eller 
renoveringsplan. Det vil sikkert være klarlagt til næste møde. 
 

2. Legepladsrapport 
 

Gennemgang af rapport.  
Hovedklemfælde i legehus udbedres på arbejdsdag og 
træstamer omkring sandkasse udskiftes. Henrik sørger for 
indkøb af materialer så det kan laves på arbejdsdagen. 
 

3. Årets gang 2015 
 
  

 

Arbejdsdag lørdag d. 13/6-15 - kl 10:00. Henrik har opsat skilt 
ved indgang til Klostermarken. Vi skal: 
Male tag, male legeredskaber, samle affald i hegn, fordele 
flis i bed på Limesvej, (Henrik køber materialer ind til 
gelænder ved bro som laves hvis der er tid - eller beder vi JRJ 
om at lave det), ordne bede ved legeplads, vedligeholde 
legeplads (efterkomme legeplads-rapport - se under 
legepladsrapport) og børn laver heks. 
Mette køber kjole til heks samt sørger for pølser, brød, kul, 
sodavand, øl, ketchup og service. 
Gitte sørger for grill (står på legeplads), køber maling og 
pensler 
Peter har talt med Gert omkring levering af halmballe til bål 
der skal være for enden af Stages Alle (ved åen).  
 
Sankthans aften tirsdag d. 23/6-15. Holdes for enden af 
Stages Alle ved åen. Der er afbud fra Henrik. 
Henrik har forud for Sankt Hans bestilt JRJ til at slå græsset 
på engen. 
Snobrød fra kl 18:30 til 20:00 
Bål tændes kl 20:00 
Snobrød - Kvickly. Gitte bestiller. 
Henrik afleverer snobrødspinde til Gitte. 
Gitte medbringer sange til omdeling. 
Mette medbringer øl, sodavand, kul og tændvæske. 
Vi skal have bænke med ned til børnene til når de laver 
snobrød.  
 

4. JRJ Samarbejde fungerer godt. JRJ bestilles af Henrik til også at 
slå græs på stierne på engen.  
Sprøjtning af læbælter mellem Limesvej og forgreninger på 
læbæltsside er gjort af JRJ. 
 



5. Vedtægtsændring til 
generalforsamling 
 

Sara udarbejder ændringsforslag. 
Indkaldelse udsendes og omdeles på papirformat ved 
næstkommende generalforsamling. Forslag til 
vedtægtsændring sendes med ud. Hvis vedtægtsændring 
godkendes vil referat alene blive lagt på hjemmeside. Det 
skal også være muligt for dem der ikke er online at bestille et 
papireksemplar som omdeles. Ved efterfølgende 
generalforsamling omfordeles alene hovedblad til 
generalforsamling. Der vil være henvist til bilag på 
hjemmeside.  Mht. udsendelse af referat. 
 
Sara gennemgår også vores hjemmeside for manglende 
opdateringer (Kendt fejl - Morgens Werge kontra Mette 
Thomsen) 
 

6. Planlægning af nye 
bestyrelsesmøder 

Følgende onsdage kl. 19:30 
Peter Dahl - Stages Alle 20 - 26.08.2015 
Henrik Abel - Krabbes Alle 7 - 02.12.2015 
Mette Thomsen - Krabbes Alle 20 - 17.02.2016 
 

7. Evt. I referat fra generalforsamlingen står der at vi vil droppe det 
med at have et A og et B kontingent. A og B kontingent 
opretholdes for at bevare en sanktionsmulighed. Vi bør 
overveje at synliggøre denne mulighed i vores vedtægter.  

  
  
 


